2025 Singapore International Youth Modern Music Competition 2025新加坡国际青少年现代音乐大赛

Purpose:

宗旨:

The Singapore International Youth Modern Music Competition is an international event established to promote modern music and performing arts. It aims to create a global platform for music exchange, use music as a bridge to facilitate artistic interactions among young people, discover and nurture talent in modern music performance and composition, and promote the global development of modern music.

新加坡国际青少年现代音乐大赛是为推动现代音乐演艺事业而创立的一项国际赛事。 旨在创造国际化音乐交流平台,以音乐为纽带助力青少年艺术交流,发掘培养现代音 乐表演和创作人才,推动全球现代音乐的发展。

Host & Organizer:

主办:

Singapore International Youth Modern Music Competition Organizing Committee 新加坡国际青少年现代音乐大赛组委会

InsMusic World PTE. LTD., Singapore 新加坡鹰石音乐国际有限公司

Youth and Children Education Society Singapore (YCESS) 新加坡青少年与儿童教育协会

Time:

时间:

July 28-30, 2025 2025年7月28日-30日

Location:

地点:

University Cultural Centre, National University of Singapore 新加坡国立大学文化中心

Competition Committee:

赛事委员会:

Competition Founder & Director of the Committee: Lei Zhu

比赛创始人 & 赛事总监: 朱 磊

Executive Director: Emma Jiang

执行总监: 姜婉

Chairman of the Jury: Xiaochuan Li (China)

评委会主席: 李晓川(中国)

Jury 评委:

Tama Goh (Singapore 新加坡)

Bin Liu (Singapore 新加坡)

Rozhan Razman (Malaysia 马来西亚)

Rie Tsuji (Japan 日本)

Jess Chen (Singapore 新加坡)

Emma Jiang (Singapore 新加坡)

Competition Categories: (2025)

比赛项目: (2025年)

• Piano, Electronic Piano, Electronic

Organ.

· Guitar, Bass.

Saxophone, Trumpet, Trombone.

· Drums, Percussion.

· Other Instruments.

- 钢琴、电子钢琴、电子管风琴。
- 吉他、贝斯。
- 萨克斯、小号、长号。
- 爵士鼓、打击乐。
- ・其他乐器。

Competition Submission Requirements:

比赛作品要求:

Entries for this competition must be (modern) popular music works. 本赛事参赛作品须为现代流行音乐作品。

Competition Judging Categories:

比赛评奖分组:

· Solo: Solo Instrument Performance.

• 独奏组: 单人乐器表演

• Duo: Four-hand piano performance or two-person ensemble with different instrument combinations.

•二重奏组:钢琴四手联弹、或不同乐器组合的双人表演

• Band: A band performance by three or more people with different instrument combinations.

• 乐队组: 不同乐器组合的三人以上乐队表演

Competition Age Group:

比赛年龄分组:

 Children's Group A: Under 7 years old

Children's Group B: 8–9 years oldChildren's Group C: 10–11 years old

Youth Group A: 12–13 years oldYouth Group B: 14–15 years old

Youth Group C: 16–17 years old

·儿童A组:7周岁以下

• 儿童B组:8-9周岁

・儿童C组: 10-11周岁

• 青少年A组:12-13周岁

•青少年B组: 14-15周岁

• 青少年C组: 16-17周岁

Competition Awards: (Final)

比赛奖项: (总决赛)

• Player Awards: Gold Award, Silver Award, Bronze Award.

 Guidance Awards: Outstanding Mentor Award, Outstanding Mentor Team Award.

• Work Awards: Best Competition Award, Best Arrangement Award, etc.

• Comprehensive Awards: Best Presence Award, "Best Improvisation Award, etc.

• 选手奖: "金奖"、"银奖"、"铜奖"。

•指导奖:"优秀导师奖"、"优秀导师团队奖"。

•作品奖:"最佳创作奖"、"最佳编曲奖"等。

•综合奖:"最佳台风奖"、"最佳即兴演奏奖"等。

Pre-selection Round

预选赛

This competition adopts the "Pre-selection Round — Final" selection system. In the pre-selection round, candidates are required to submit performance videos to the organizing committee's email address and await the evaluation results.

The registration period for the pre-selection round is from April 1 to April 20, 2025. The organizing committee will notify participants via email by May 1 regarding their selection for the finals in Singapore and will release the detailed rules and regulations for the finals.

本赛事采用"预选赛——总决赛"的选拔赛制。预选赛时,参赛选手通过网络提交演奏视频发至组委会邮箱,等待评审结果。

本届预选赛报名时间为2025年4月1日至4月20日。组委会将于5月1日前通过邮件通知参赛者是否入选新加坡总决赛,并公布总决赛细则。

Pre-selection Round Requirements:

预选赛要求:

- Play a piece of music of the candidate's own choice.
- The performance time for the Solo, Duo, and Band categories in the Children's Groups is within 4 minutes. The performance time for the Solo, Duo, and Band categories for Youth Groups is within 5 minutes, and candidates may perform with the music score.
- Accompaniment music is allowed in Solo and Duo categories, but it is not permitted in Band categories.
- Candidates may register for the Solo, Duo, and Band categories simultaneously.
- The video submission must be recorded from an angle that clearly shows the performer's movements.
- The submitted performance video must be recorded within three months prior to the registration date. The file name of the video should indicate the "name + group + major + work name" of the performer.
- •演奏自选乐曲一首。
- •儿童"独奏、二重奏、乐队"比赛组演奏时间为4分钟以内,青少年"独奏、二重奏、 乐队"比赛组演奏时间为5分钟以内,可看谱演奏。
- 独奏、二重奏组比赛可使用伴奏音乐,乐队组不可使用伴奏音乐。
- 选手可同时兼报"独奏、二重奏、乐队"组比赛。
- 提交视频的拍摄角度需能清楚看到演奏动作。
- •提交的演奏视频需为报名前三个月内的演奏录像,视频文件名称需注明演奏选手的"姓名+组别+专业+作品名"。

Rules and Conditions of Participation 活动须知

- Competitors must comply with the requirements outlined in the competition regulations, accurately and completely fill out the registration information, and ensure its authenticity.
- Competitors agree to grant the organizers of this competition the rights to use their performances during the competition, award ceremonies, and other related activities, including all images and photographs, for purposes of promotion, photography, audio and video recording, broadcasting, internet distribution, and the production, exhibition, and global publication of competition–related audiovisual albums and catalogues, without financial compensation. The copyright of any audiovisual products and derivative works resulting from these uses shall belong exclusively to the organizers, and no additional remuneration will be provided to the competitors.
- Competitors are required to carefully review the relevant content of the regulations. By completing the official competition entry, competitors agree to comply with the competition rules and conditions, and with the jury's decisions.
- The competition organizing committee reserves the right of final interpretation of these regulations.
- •参赛选手需严格遵照章程要求,完整、准确的填写报名信息,并保证其真实性。
- 参赛选手同意将其本人在比赛、颁奖音乐会上的演出,以及各项活动中的影像及照片 无偿授权本次比赛的主办方进行宣传、摄影、录音录像、广播播映、信息网络传 播、以及赛事相关音像专辑与图册的制作、展览和全球出版发行;因此而产生的音 像制品等衍生产品的著作权归主办方所有,不再向参赛选手另付报酬。
- 选手需认真了解本章程的相关内容,参赛即被认为是已经完全同意本章程的内容并愿意遵守参赛规则。
- 比赛组委会对本章程享有最终解释权。

Organizing Committee contact information:

组委会联系方式:

Email 电子邮箱: insmusicworldsg@gmail.com, <u>insmusic@163.com</u>

Final Round Registration Fees 总决赛选手报名费用

Solo Category: SGD 350 per person Duo Category: SGD 200 per person Band Category: SGD 200 per person

Solo + Additional Duo/Band Category: SGD 500 per person

独奏组参赛: SGD350/人 二重奏组参赛: SGD200/人 乐队组参赛: SGD200/人

独奏+增报二重奏/乐队组: SGD500/人

Fees Include:

- · Competition entry fee
- Jury evaluation fee
- · Final round personal video fee
- Award certificate

费用包含:

- ·参赛费
- ·评审费
- ·决赛个人视频费
- ·获奖证书

Optional Activities:

- Two Concert & Award Ceremony: SGD 200 per person
- Two Masterclass Sessions: SGD 100 per person

以下为可选项:

·两场音乐会暨颁奖典礼VIP门票费: SGD200/人

·两场大师公开课: SGD100/人

Accompanying Parent Fee:

SGD 150 per person (includes access to performances/concerts/masterclass sessions)

家长陪同费用:

SGD150/人(观摩/音乐会门票/大师公开课)

Preliminary Round & Registration Timeline:

- No registration fee is required for the preliminary round.
- Registration period: April 1 April 20, 2025.
- The organizing committee will notify selected participants via email by May 1, 2025, regarding their qualification for the Final Round (July 28–30, 2025).
- Selected participants must complete the final round registration fee payment within five working days to secure their spot.
- Payment instructions will be provided in the official notification email.

本届预选赛不收取报名费,报名时间为2025年4月1日至4月20日。组委会将于5月1日前通过邮件通知参赛者是否入选7月28-30日的总决赛,入选选手需在5个工作日内缴纳总决赛报名费以锁定名额,缴费通道将在邮件通知书中发布。

The Organizing Committee reserves the right of final interpretation.

*最终解释权归组委会所有